
Protokół Nr  XII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 sierpnia 2011 roku 
 

Otwarcia obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał Przewodniczący 
Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi 
odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego 
Glosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek złożony przez Burmistrza Sędziszowa o wprowadzenie do porządku 
obrad uchwały w sprawie  ustalenia  wysokości cen, zasad zwolnień i opustów za 
korzystanie z obiektów i urządzeń obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Sędziszowie. 
Pani B. Wójcik 
- zgłosiła wniosek o wycofanie z porządku obrad 2 uchwał: 

1. Uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania  dotacji z budżetu gminy Sędziszów  na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków 

2. Uchwała w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych  nagród i 
wyróżnień   gminy Sędziszów  za osiągnięcie wysokich wyników sportowych. 

Ponieważ uważam że projekty uchwał nie zostały dostatecznie dopracowane i jest wiele 
niewiadomych, powinniśmy je przepracować i dlatego w/w uchwały przenieśmy na następną 
sesję. Nie rozumiem dlaczego są w porządku dzisiejszej sesji jeśli mają obowiązywać od 01 
stycznia 2012 roku. W projekcie uchwały dotyczącej dotacji na konserwacje zabytków nie 
jest określona kwota, tylko są podane procenty? 
W projekcie drugiej uchwały jest zapis: że są to stypendia dla sportowców, którzy osiągnęli 
wysokie wyniki sportowe, czyli w tym przypadku jest to drużyna z Klubu Unia Sędziszów, 
która zakwalifikowała się do IV ligi. 
Uważam, że ci zawodnicy zasłużyli i powinniśmy przyznać im jednorazową nagrodę 
pieniężną, a przy planowaniu budżetu na 2012 rok wtedy jeśli będzie to możliwe, 
zabezpieczyć środki na stypendia. 
W uchwale jest także zapis nagrody i wyróżnienia będą przyznawane dla trenerów i działaczy 
za wkład pracy na rzecz rozwoju sportu, czyli dla kogo? Dla zarządu Klubu i zarządów 
stowarzyszeń sportowych? 
Nie zapominajmy, że co roku przekazujemy dotację na Klub Unia Sędziszów, a w tym roku 
budżetowym przekazaliśmy 92.000zł. 
Do projektu uchwały nie dostaliśmy Regulaminu w sprawie zasad i trybu przyznawania 
stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień za osiągnięcia wysokich wyników 
sportowych. 
Pan Burmistrz 
- proszę o przyjęcie tych uchwał, jeśli chodzi o dotacje na konserwację zabytków to uchwała 
daje instrumenty prawne do ewentualnego przyznania takiej pomocy. W żadnych uchwałach 
nie było kwot tylko udział % do wielkości zadania. Kwotę na ten cel określi Rada Miejska w 
uchwale budżetowej. Zwrócił się do nas Klasztor ze Św. Krzyża o wsparcie odbudowy wieży. 
Chcemy przekazać niewielką kwotę i dlatego potrzebna jest ta uchwała. Większość 
samorządów już zadeklarowała pomoc, ja będę proponował 2000zł. Do 15 września można 



składać wnioski, jeśli nie podejmiemy tej uchwały to wniosek Klasztoru będzie 
bezprzedmiotowy. Dzisiejsza uchwała określa tylko procedurę. 
- uchwała o stypendiach też tylko daje możliwości jeżeli takie osoby się znajdą, za awans 
proponujemy nagrody jednorazowe. Mamy 3 stowarzyszenia sportowe jeśli znajdą się talenty 
samorząd będzie miał możliwość taką pomoc przyznać. 
Radny N. Jawor 
- wnioskuję aby radni przeznaczyli z diety po 150zł i przekażemy dla Klasztoru. 
Radny J. Strzelec 
- trzeba pomagać ale jest Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Aby pozyskać 
środki trzeba wykazać wkład własny. Zapis w uchwale dotacja do 25% inwestycji. To jest 
nowe zadanie na przyszły rok, jak staniemy przed wyborcami. Paragraf 8 mówi że dotacja 
może być przekazywana jednorazowo lub w transzach, są Komisje stałe, proszę 
Przewodniczącego Rady aby temat skierować do przepracowania na Komisjach. Ktoś nas 
wybrał do reprezentowania całej gminy i to jest zaszczyt. 
Podpisuję się pod wnioskiem radnego Jawora. 
Pan Przewodniczący 
- mamy 2 wnioski do porządku obrad. 
Radny M. Mentel 
- jest propozycja aby zdjąć uchwały z porządku obrad, uważam że jest demokracja i radni w 
głosowaniu nad projektem uchwały zdecydują, proszę aby uchwały zostawić. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad uchwały  
11 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
- poddał pod głosowanie wniosek radnej Bożeny Wójcik o wycofanie uchwał: 
 1)  w sprawie zasad i trybu udzielania  dotacji z budżetu gminy Sędziszów  na prace    
      konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  przy zabytkach wpisanych do   
      rejestru zabytków 
Głosowanie  
3 głosy – za 
7 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się 
2)   Uchwała w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych  nagród i    
       wyróżnień   gminy Sędziszów  za osiągnięcie wysokich wyników sportowych. 
Głosowanie 
3 głosy – za 
8 głosów – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Wniosek nie przeszedł, uchwały nie zostały wycofane z porządku obrad. 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił proponowany  porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania i przedstawienia Radzie 
     Miejskiej kandydatów na ławników. 



8. Uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
            informacji o kandydacie na ławnika. 

9. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w gminie 
Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania  dotacji z budżetu gminy Sędziszów  na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę własną w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących     w   Sędziszowie. 

12. Uchwała w sprawie  udzielenia i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dyrektorów i wicedyrektorów, określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, doradców 
zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia i 
zawodu oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli 
realizujących obowiązki określone dla stanowisk o rożnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin a także określenie zasad rozliczenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć 
jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, w szkołach prowadzonych 
przez gminę Sędziszów. 

13. Uchwała w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych  nagród i 
wyróżnień   gminy Sędziszów  za osiągnięcie wysokich wyników sportowych. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
15. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
16. Uchwała w sprawie zmian w Wieloletnim Planie Finansowym. 
17. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla powiatu. 
18. Uchwała w sprawie ustalenia  wysokości cen, zasad zwolnień i upustów za 

korzystanie z obiektów i urządzeń obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Sędziszowie. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i dyskusja. 
21. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 5 
Radny J. Strzelec 
- zapytał kto decyduje że te a nie inne drogi są po powodziowe np. p. Nowak topi się 
bo nie ma rowu ani przepustu przy drodze powiatowej Przełaj – Podlesie drogą płynie 
woda, 
- czy był przetarg na drogi na obszarze południowym gminy, 
- będzie zbiórka odpadów elektrotechnicznych a co z e sprzątaniem ogłoszeń ze 
słupów, drzew kto to ma sprzątać. Do tego celu są tablice ogłoszeniowe. 
Radny Z. Konieczny 
- będzie robiony rów Klimontów – Skorupków a co od strony Walęckiej. 



Pan Burmistrz 
- chodzi o Klimontówek. 
Radny W. Tabor 
- u nas tylko 255m drogi powiatowej, czy tylko Sędziszów jest tak po macoszemu 
traktowany? 
Radny N. Jawor 
- urząd rozsyłając ofert do wykonawców daje krótki termin do przygotowanie 
dokumentów do przetargu. 
Radny S. Łazarski 
- zapytał na co firma FLUID dostała pozwolenie? 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o drogi powodziowe to mieliśmy mało czasu na ich zgłoszenie, Wydział 
BRI wytypował 10 dróg posiadających status drogi gminnej. W 2010 roku dostaliśmy 
700.000zł a w 2011 roku 500.000zł. Praktycznie z tych dróg wszystko będzie 
wykonane. Firma jest opóźniona z pracami, rozpoczynają od strony wschodniej i 
później następne, 
- jeśli chodzi o obklejanie płotów i drzew ogłoszeniami to jest trudny temat, jeśli 
właściciel się nie sprzeciwia to nic nie możemy zrobić. Na dziś nie mam pomysłu jak 
to rozwiązać, 
- na odcinku gdzie jest położony asfalt będzie wykonane 620m rowu a drugi z 
funduszu sołeckiego, 
- nawet nie wiem jakie są terminy na przygotowanie oferty muszą być zgodne z 
ustawą. Mieliśmy wiele zadań do wykonania na które nie było chętnych, 
- FLUID otrzymał decyzję środowiskową na rozbudowę zakładu przy Przemysłowej , 
procedura trwała 2 lata. Wszelkie uzgodnienia dokumentacji są przez nas 
zgromadzone ze wszelkimi obostrzeniami. Zagrożenia dla ludzi nie ma a każda 
działalność mniejszą czy większą uciążliwość niesie. Firma wnosi innowacyjność 
technologiczną, zatrudnia ludzi. Musimy sobie zdawać sprawę że gmina nie leży w 
centrum województwa a każdy inwestor szuka ciekawszego miejsca niż my. My 
musimy zabiegać o inwestorów. 
Radny Z. Konieczny 
- na posiedzeniu Komisji Rolnictwa był Dyrektor z FLUID i prosił o możliwość 
uczestniczenia w zebraniach wiejskich aby przedstawić rolnikom możliwości hodowli 
rośliny na biomasę. 
Ad. 6 
Radny D. Juszczyk 
- mieszkańcy ul. Przemysłowej proszą aby uregulować ruch przy zjeździe z 
obwodnicy bo jest niebezpiecznie, 
- wyciąć topole przy starej rzeźni bo gałęzie łamią się i spadają na ulicę, stwarzają 
zagrożenie dla szkoły ,przychodni i apteki, 
- ponawiam prośbę o frezowanie pni przy posesjach Prus, Drużyński. 
Radny M. Mentel 
- poprosił o tablicę informacyjną z nazwą miejscowości Mierzyn nr 34 - 37 przy znaku 
na Piołunkę k/ bazy p. Górnikowskiego, Wojciechowice Doły nr 34 – 41 przy drodze 
Zagórze – Deszno, 



- prosimy o kamień z podtorza 20t na drogę Wojciechowice Doły, są takie dziury że 
trudno przejechać, deklaruję pokrycie kosztów transportu, 
- prośba o dowiezienie 6 zestawów szlaki na drogę Krzcięcice – Boleścice do 
cmentarza, również pokryję koszty transportu. 
Radny W. Tabor 
- prośba o dziarninie drogi od Spółdzielczej w stronę p. Tasak przez las, 
- dokończyć drogę do pól od p. Majchrowicza i wyciąć zakrzaczenia przy tej drodze, 
- wyciąć zarośla w gościńcu od p. Tabor w stronę Sędziszowa, 
- ponowił prośbę o poszerzenie drogi koło p. Szkliniarz, miało być zrobione 
kamieniem ale to nie zdaje egzaminu, najlepiej byłoby zrobić po 60cm asfaltem z obu 
stron. 
Radny J. Strzelec 
- w Przełaju miały być wymienione 4 lamy, jedna nie została wymieniona, 
- droga do kamieńca ma być robiona z funduszu sołeckiego, 
- zapadnięta droga powiatowa w Przełaju między posesjami 67 – 68 załamany 
przepust, 
- przepust w drodze Przełaj – Czepiec woda zrobiła wyrwę w mości, nie ma barierek 
co stwarza zagrożenie, Burmistrz mówi że zrobione. Ponawiam prośbę bo nic nie jest 
zrobione, 
- droga popowodziowa Przełaj Czepiecki – Czepiec 45, mieszka tam osoba chora do 
której ostatnio nie mógł dojechać lekarz. 
Radny Z. Konieczny 
- co dalej z przystankiem PKP w Klimontowie, nadchodzi jesień i pasażerowie nie 
mają się gdzie schronić. Może rozważyć ustawienie wiaty przystankowej, 
- droga gminna na Laskowej w ubiegłym roku był rów a teraz zrobiła się niecka, 
prosimy o wyrównanie, 
- odziarnić odcinek od asfaltu do Lipia , wyrównać dziury, 
- odziarnić odcinek od powiatowej w stronę p. Ostrowskiego, 
- autobus szkolny dowozi dzieci do SP Nr 2, czy nie można byłoby tych maluchów 
odwieźć wcześniej. 
Radny S. Łazarski 
- w Sędziszowie mieszkam od 40 lat ale to co ostatnio dzieje się nocami w obrębie 
targowiska przekracza wszelkie granice, na Skarpie ludzie nie mogą spać. Prośba do 
Policji o częstsze patrole nocne. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Borszowic proszą o zakup przenośnej ubikacji i ustawienie jej przy 
boisku, dużo młodzieży przyjeżdża grać na boisku i nie mają ubikacji, 
- proszę o zgłoszenie do Koła Łowieckiego problemu z lisami bo nagminnie 
wykradają drób z gospodarstw, 
- w imieniu kolegi Gładkiego przekazuję prośbę o dowiezienie kamienia na drogę od 
bloków w Pawłowicach do krzyża, 
Radny J. Strzelec 
- zapytał czy będzie dowóz uczniów do Wodzisławia. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- pobocza przy drodze Polna – Sosnowiec sypie się, proszę o naprawy gwarancyjne, 



- prosimy o chodnik przy ul. Jędrzejowskiej, jest duże natężenie pieszych, dzieci i 
ludzi starszych, 
- przy Jędrzejowskiej zrobiony został rów a nie ma przepustu i zalewa posesję, 
- pobocza przy ulicy Sportowej od przejazdu do budynku PSP wyższe niż jezdnia co 
powoduje tworzenie się zastoisk wodnych, 
- na moście w Rynku prawą stroną nie da się przejść, rozsypał się chodnik, 
- w Rynku przy koszu na plastiki ludzie ustawiają worki, widok jest nieciekawy, czy 
takich koszy nie można ustawić dodatkowo na Klonowej i Sosnowcu, 
- co ze świetlicą OSP w Rynku. 
Radny J. Sroka 
- prośba o odziarnienie drogi na odcinku koniec Szałasu przez klony, nie można 
przejechać. 
Radny Z. Strzelec 
- radny Adamski prosi o ustawienie pojemników na plastiki na jego terenie a na wsie 
nikt nie zaproponował. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania i przedstawienia 
Radzie Miejskiej kandydatów na ławników. 
Głosowanie 
13 głosów –za           uchwała Nr XII/76/2011 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
 informacji o kandydacie na ławnika. 
Głosowanie 
13 głosów – za             uchwała Nr XII/77/2011 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w 
gminie Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za            uchwała Nr XII/78/2011 
Ad. 10 
Pani A. Skiba 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania  dotacji z budżetu gminy 
Sędziszów  na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
Radna B. Wójcik 
- na posiedzeniu Komisji stałych ustaliliśmy że w § 10 będzie zmieniony zapis a nie 
został zmieniony. 
Pani A. Skiba 
- zwrócił się do nas Klasztor o środki w 2 letnim okresie budżetowym 2011/12, 
gdybyśmy zapisali że uchwała wchodzi w życie 1 stycznia 2012 roku moglibyśmy dać 
pieniądze dopiero w 2013 roku i dlatego nie ma tego zapisu. 
Radna B. Wójcik 



- czyli chodzi tylko o Św. Krzyż, również nic nie przeszkadza abyśmy dali z naszych 
diet. 
Radny N. Jawor 
- ponawiam wniosek abyśmy dali po 150 zł z naszych diet. 
Pan Burmistrz 
- jeśli radni mają życzenie mogą dać pieniądze od siebie. My rozpatrujemy uchwałę 
pod względem formalno – prawnym, która pozwala w projekcie budżetu na 2012 rok 
ująć kwotę na taki cel i abyśmy mogli dać wstępną informację przekazania takiej 
dotacji – ja będę prosił o kwotę 2000zł. 
Radny N. Jawor 
- to nic nie zmienia pieniądze będą ale tą uchwałą otwieramy furtkę dla innych. 
Radny M. Mentel 
- takie wnioski jak radnego Jawora są poza porządkiem obrad, 
- § 3 mówi że wysokość środków określa co roku uchwała budżetowa, zapytał czy 
można nie określać %? 
Pan Burmistrz 
- może się zgłosić 10 chętnych a my mamy 5000zł do podziału i będziemy decydować 
ile dać. 
Radny J. Strzelec 
- chodzi o zabytki, czy będziemy remontować Krzelów, mam wydruk z Internetu 
wszystkich zabytków. 
Radny M. Mentel 
- proszę nie demonizować w tych 25% zawiera się również 0,1%, 0,5% a to Rada 
zadecyduje czy dajemy i w jakiej wysokości. 
Radny J. Strzelec 
- my to rozumiemy. 
Radna B. Wójcik 
- § 5 czy to chodzi o % kwoty zabezpieczonej w budżecie? 
Pan Burmistrz 
- to jest hipotetyczny zapis, może być 0. Jeśli będziemy mieć kwotę w budżecie to ją 
będziemy dzielić – to jest od wartości inwestycji. 
To inwestor ma się martwić skąd weźmie resztę pieniędzy. 
Radna B. Wójcik 
- obawiam się żeby to nie było 25% inwestycji. 
Pan Burmistrz 
- nie może być takie myślenie bo mówię tylko o podziale kwoty, którą zabezpieczymy 
w budżecie. 
Radny S. Łazarski 
- nie można wszystkich podejrzewać, § 6 pkt. 3 określa kto podejmuje decyzję. Dzisiaj 
to tylko określamy zasady, my możemy nie dać nic jeśli nie będzie pieniędzy. Wykaz 
zabytków trzeba uaktualnić. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania  dotacji z budżetu 
gminy Sędziszów  na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
Głosowanie 



9 głosów – za 
1głos – przeciw              uchwała Nr XII/79/2011 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniająca uchwałę własną w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących     w   Sędziszowie. 
Głosowanie 
13 głosów – za                 uchwała Nr XX/80/2011 
Ad. 12 
Pani A. Skiba 
- przedstawiła uchwałę w sprawie  udzielenia i rozmiaru zniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorów i wicedyrektorów, określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, 
doradców zawodowych prowadzących zajęcia związane z wyborem kierunku kształcenia i 
zawodu oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli 
realizujących obowiązki określone dla stanowisk o rożnym tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze godzin a także określenie zasad  wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 
ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, w szkołach 
prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Były już takie uchwały ale w zapisach nie było Zespołu szkół. 
Radny J. Strzelec 
- czy to uczyni jakieś oszczędności? 
Pani A. Skiba 
- nie, ale musimy uregulować liczbę godzin dyrektorskich. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
13 głosów – za             uchwała Nr XII/81/2011 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych  
nagród i wyróżnień   gminy Sędziszów  za osiągnięcie wysokich wyników 
sportowych. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- w uchwale jest zapis że wstrzymuje się wypłatę gdy zawodnik jest chory, ale gdy 
doznał kontuzji w czasie meczu to nie powinno się wstrzymywać. 
Pani A. Skiba 
- wstrzymuje się tylko na czas choroby a później wypłaca. 
Pan Burmistrz 
- proponuję w § 10 pkt. 2 zapisać wielkość kwot na stypendia, nagrody i wyróżnienia 
określa Rada Miejska w uchwale budżetowej. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pan Przewodniczący 



- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów 
sportowych  nagród i wyróżnień   gminy Sędziszów  za osiągnięcie wysokich 
wyników sportowych. 
Głosowanie 
11 głosów – za                  uchwała Nr XII/82/2011 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
Głosowanie 
12 głosów – za                    uchwała Nr XII/83/2011 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za                   uchwała Nr XII/84/2011 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sędziszów na lata 2011 – 2020. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się          uchwała Nr XII/85/2011 
Ad. 17 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie pomocy finansowej w kwocie 50.000zł, dotyczy remontu 
drogi powiatowej. 
Głosowanie 
13 głosów – za                    uchwała Nr XII/86/2011 
Radny J. Strzelec 
- czy te pieniądze są na całość zadania a czy 1x1. 
Pani Skarbnik 
- my dajemy 50.000zł i Powiat 50.000zł. 
- następnie przedstawiła uchwałę w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji na Dożynki 
Powiatowe w kwocie 1000zł. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw                uchwała Nr XII/87/2011 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę ustalenia  wysokości cen, zasad zwolnień i upustów za 
korzystanie z obiektów i urządzeń obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się            uchwała Nr XII/88/2011 
Ad. 19 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
D. Juszczyk – w sprawie skrzyżowania zwrócimy się do Komisji Ruchu Drogowego, 



- topole rosną na prywatnej posesji nie bardzo można wejść na prywatny teren, 
zwrócimy się aby chociaż podciąć gałęzie zwisające nad drogą, 
- frezowanie pni zgłosimy ponownie do Powiatu. 
M. Mentel – tablice informacyjne będą wykonane, 
- na przełomie września i października będziemy mieć kamień z podtorza i wtedy 
dowieziemy 
- jeśli chodzi o szlakę to uzgodnimy z Prezesem SPEC i będzie można brać. 
W. Tabor – czekamy na wysiewkę gdy zaczniemy wozić to dowieziemy na drogę 
przez las, 
- dojazd do pól temat był odkładany ale jest do dokończenia, 
- wycinkę zakrzaczeń będziemy robić, 
- na powiatowych zrobiono Bugaj – Raszków 620m, do cmentarza w Mstyczowie 
255m, Przełaj – Czepiec 300m zamknięcie, w tym roku może jeszcze być Mstyczów – 
Karczowice ale bez mostu 
- jeśli chodzi o chodniki to jest wiele miejsc gdzie jest potrzebny jak Zielonki, 
Krzcięcice , do starego cmentarza, ul. Jędrzejowska, 
- poszerzenie drogi miał Powiat robić. 
J. Strzelec – brak 1 lampy w Przełaju sprawdzimy, miało być 6 jak w przetargu, 
- droga do kamieńca będzie robiona, 
- drogę Przełaj zgłosimy ponownie, 
- przepust w drodze Przełaj – Czepiec zasypiemy dziurę, wykonywanych było 
dziesiątki innych prac. 
Z. Konieczny – będziemy prosić o ostateczną odpowiedź z PKP w sprawie poczekalni, 
jeśli nie będzie zgody rozeznamy czy można ustawić wiatę przystankową. 
Radny S. Łazarski 
- jest jeszcze do zrobienia odcinek wodociągu przy PKP, dopóki pracuję jeszcze mogę 
pomóc bo tam jest plątanina kabli. 
Pan Burmistrz 
Z. Konieczny – zgłosimy do wyrównania asfaltem powstałą nieckę, 
- nie będziemy odziarniać drogi w stronę p. Ostrowskiego bo będzie w asfalcie. 
Radny Z. Konieczny 
- asfalt będzie przez przejazd a tam jest droga dojazdowa, potrzeba 2 zestawy 
kamienia. 
Pan Burmistrz 
Z. Konieczny - jeśli ktoś ma inne dojazdy musi trochę poczekać bo inni ludzie nie 
mają wcale gdy jest tylko jedna możliwość dojazdu. 
- do SP Nr 2 dowozimy kl. IV – VI nie da się organizować drugiego odwozu, jeżeli 
rodzice wybiorą Sędziszów nie będzie dowozu. 
S. Łazarski – wystąpimy do Komendanta Policji o lepszy nadzór tego terenu. 
N. Jawor – zakup przenośnej ubikacji do rozeznania. 
Jest wniosek o przygotowanie boiska trawiastego dla młodzieży. 
Na terenie obok OSiR planujemy park z ławeczkami na  połowie a na drugiej w 
przyszłości planujemy 1 centralną szkołę podstawową a w starym budynku będzie LO 
i Gimnazjum. 
- zwrócimy się do Koła Łowieckiego o odstrzał lisów, 
- odziarnienie drogi do bloków w Pawłowicach będzie w następnej kolejności. 



Z. Adamski – chodnik na Jędrzejowskiej jest potrzebny zgłosimy, 
- rów bez odpływu przy Jędrzejowskiej , zgłosimy do udrożnienia, 
- remont chodnika na moście w Rynku będzie robiony, 
- kosz na plastiki, rozważymy przy przygotowywaniu nowych zasad gospodarowania 
odpadami. 
- zebranie poboczy przy Sportowej i podcięcie drzew na łukach zgłosimy. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- jest firma z Kielc która jest zainteresowana ustawieniem pojemników na plastik i 
będzie odbierać. 
Pan Burmistrz 
- oczywiście może wejść. 
- świetlica w Rynku , teraz nie ma możliwości pozyskać środki, musimy poczekać na 
uruchomienie programów operacyjnych. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- my przyjeżdżając od pożaru nie mamy się gdzie umyć bo brak zaplecza socjalnego, 
proszę nie zapominać o tej świetlicy. 
Pan Burmistrz 
- jest to do wykonania i również uważam że jest potrzebna ale musimy trochę 
poczekać. 
J. Sroka – drogę przez klony wyrównamy. 
J. Strzelec – ustawienie pojemników na plastiki rozważymy. 
- do Wodzisławia nie będzie dowozu. 
S. Łazarski – wykaz zabytków zostanie uaktualniony. 
Ad. 20 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- mamy zrobioną kanalizację i planujemy robić drogę to jak ludzie będą się 
przyłączać? 
Pan K. Chmaruk 
- do granicy posesji są wyprowadzone przyłącza. 
Radny S. Łazarski 
- to nieprawda na Tysiąclecia jest do połowy chodnika, mamy kanalizację a powstałe 
namuliska ją zatykają, kto będzie to czyścił? 
Pan Burmistrz 
- pracowników interwencyjnych jest mało, a infrastruktury nam przybywa i to wymaga 
obsługi. 
Radny J. Strzelec 
- trzeba było sprywatyzować ZUK jak mówił radny J. Gładki i wszystko by się 
wyklarowało. 
- naprawić drogę do Kijowskiego, ostatnio nie mógł dojechać lekarz, 
- wyrwy w drodze powiatowej zgłaszam i nic się nie dzieje, gdyby ktoś wpadł na tym 
moście to będzie tragedia, 
- zgłasza Pan do ZDP interpelacje, otrzymałem pismo że będą robić ścinkę poboczy, 
była frezarka zrobili rowek i to wszystko. 
Radny W. Tabor 
- czy coś już wiadomo w sprawie stażystów z PUP? 
Pan Burmistrz 



- może coś będzie wiadomo pod koniec września. 
Radny N. Jawor 
- poprosił radnych o przygotowanie na następną sesję pieniędzy na proponowaną 
zbiórkę, kto zechce niech da. 
Pani Skarbnik 
- na Komisjach była mowa o zarządzeniach za 2010 rok, z grudnia było umieszczone 
na BIP w lipcu. Mogło tak być bo mieliśmy problemy z serwerem i ZETO pomagało 
odblokować. Zarzut że brakuje numerów publikowanych zarządzeń, mogło się tak 
zdarzyć bo niektóre są anulowane w sytuacji gdy pracownik sobie rezerwuje numer a 
później rezygnuje. 
Radny J. Strzelec 
- mamy Statut który powinniśmy stosować a nagminnie nie otrzymujemy kompletu 
uchwał z zaproszeniem na sesję. Sprawy finansowe na 5 dni przed sesją powinna 
omówić Komisja Budżetowa, a my uchwały budżetowe dostajemy w ostatniej chwili. 
Pan Burmistrz 
- teraz będziemy realizować mniej inwestycji będziemy się starać wszystko na czas 
przygotować. Kadrę mamy taką samą przy budżecie 50mln jak i wcześniej gdy budżet 
był 12mln. Realizacja zadań ze środków unijnych  i ich kontroli absorbowała 
większość czasu pracowników. 
Poprosił o wytypowanie Komisji które powinny się zająć przygotowaniem 
następujących tematów. 

1)  mieszkania socjalne, 
2) Przejęcie mieszkań od PKP, 
3) Przejęcie wodociągu od PKP, 
4) Repatriacja rodziny z Kazachstanu. 

Rada zdecydowała, że wymienionymi tematami zajmą się Komisje Zdrowia i 
Budżetowa. 
Radny S. Łazarski  
-proszę nas nie posądzać że się czepiamy, ja tylko proszę o dopilnowanie inspektorów 
nadzoru bo wiele robót jest źle odbieranych. 
Radna B. Wójcik 
- proszę się nie obrażać, i mówić że ciągle czegoś szukamy jako Komisja pytamy i 
chcemy wyjaśnień. 
Pani Skarbnik 
- często zmiany do budżetu dostajemy w dniu kiedy materiały musimy już dać, 
postaramy się wypracować takie rozwiązania aby tą sytuację poprawić. 
Pan Burmistrz 
- firma kanalizacyjna skierowała sprawę do Sądu o zapłatę za roboty dodatkowe, 
został powołany biegły sądowy do wyceny tych robót bo firma żąda firma chce ponad 
550tys. zł. W razie czego będziemy się odwoływać. 
Radny N. Jawor 
- wykonawca ryzykuje bo nie wie jaki jest grunt. 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej kadencji 2010 – 2012. 
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